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,43- Zápis z mimořádné valné hromady členů zpěváckého spolku Hlahol v Praze konané

dne 9.října 2009 v budově spolku Hlahol, Masarykovo nábř. č.248/16 od 20 hod. a
sepsaný níže podepsanými členy spolku.

Začátek mimořádné valné hromady ( 20:00 hod.) ( dále jen "MVH" ) se opozdil jen o několik
minut, její moderování (vedení) se ujala starostka spolku paní Eva Rychlíková (dále jen
"starostka"). Spolu s ní byl za stolem v čele sálu p.Michal Steininger (sekretář a zapisovatel,
externí pracovník), slečna Magda Jermanová ( členka a l.jednatel spolku+vedení matriky) a
sbormistr Roman Novák (dále jen R.N., nečlen spolku). Účast členů spolku - podle prezenční
listiny.

Úvodem starostka požádala členy mandátní komise o sdělení, kolik členů je na MVH
přítomno. Podle sděleného počtu členů, pak prohlásila MVH za usnášeníschopnou. Pak přečetla
program MVH, který původně obsahoval jen jeden bod - "Změna termínu zkoušek". Program
MVH navrhla doplnit o nový bod "Zpráva o stavu sboru" (zpráva sbormistra). O doplnění tohoto
bodu do programu MVH nechala veřejným způsobem hlasovat - výsledek = viz zápis o hlasování
= návrh byl převážnou většinou hlasů přijat.

Bod "Změna termínu zkoušek" zahájila starostka sdělením, v němž objasnila návrh na
přesun pravidelných zkoušek z dosud čtvrtečních termínů (ČT) na pátky (PÁ) nebo na neděle
(NE). Návrh odůvodnila plným pracovním vytížením sbormistra R.N. v Německu, kde podepsal
smlouvu na prac. úvazek s plnou týdenní dobou. Protože by ale tato změna mohla vyvolat u členů
spolku v těchto dnech malou účast navrhla proto, aby tento termín byl pohyblivý, tj. aby se
přizpůsoboval průběžně možnostem sbormistra R.N., tj. někdy v pátek večer, nebo někdy v sobotu
nebo někdy v neděli. Pravidelný termín zkoušek v pondělí zůstává nadále v platnosti, tyto
zkoušky by vedla místo R. N. nadále 2.sbormistryně Klára Strnadová.

Poté dala starostka podnět k zahájení diskuze. V diskuzi zazněla řada připomínek a návrhů
- člen spolku Pavel Vondráček přednesl návrh, aby se o změně termínu zkoušek hlasovalo po
hlasech, tj. zvlášť basy, zvlášť tenoři, zvlášť alty a zvlášť soprány. O jeho návrhu bylo ihned
hlasováno = starostka vyzvala členy MVH k veřejnému hlasování, Návrh nebyl převážnou
většinou hlasů přijat - viz zápis o hlasování. Člen spolku Drahoslav Čítek přednesl návrh, aby se
o změně termínu zkoušek hlasovalo tajnou volbou. O jeho návrhu bylo ihned hlasováno po té co
starostka vyzvala členy MVH k veřejnému hlasování. Návrh nebyl převážnou většinou hlasů
přijat - viz zápis o hlasování, Člen spolku Ivo Zelenka přednesl návrh, aby změna termínu byla
kompenzována v odpovídajícím rozsahu, např. víkendovým soustředěním Ix/měsíc nebo za 2
měsíce, aby sbor nebyl poškozen. Tento návrh nebyl starostkou předložen členům MVH
k hlasování. Člen spolku Pavel Vondráček přednesl návrh, aby zpěvácký spolek Hlahol vypsal
výběrové řízení na nového hlavního sbormistra. Jako důvod uvedl nereálnou možnost sbormistra
R.N. vést zkoušky v pracovních dnech, ale i ve dnech pracovního klidu pro možné dopravní
problémy při cestách dol z Německa jeho osobním autem. O jeho návrhu bylo ihned hlasováno =
starostka vyzvala členy MVH k veřejnému hlasování. Návrh nebyl převážnou většinou hlasů
přijat - viz zápis o hlasování.
Diskuze probíhala dále ve velmi silné emotivní atmosféře a další návrhy o nichž by se hlasovalo
nebyly členům MVH předloženy.

Dále starostka pokračovala ve 2. bodu programu MVH a vyzvala sbormistra, aby přečetl
svůj příspěvek. Sbormistr R.N. přečetl z listu, který měl předem připravený svoji zprávu v níž
závěrem navrhl vyloučení 2 členů: Pavla Vondráčka a Aleše Bieronského. Jako důvod pro
vyloučení byla uvedena nedostatečná kvalita hlasového projevu. (Aleš Bieronski nastoupil do
sboru HLAHOL v r.2001; Pavel Vondráček nastoupil do sboru HLAHOL v r.2002) Starostka
s uvedeným návrhem okamžitě souhlasila ("Já s uvedeným návrhem souhlasím") a sdělila členům
MVH, že se bude ihned o vyloučení hlasovat a to způsobem, kdy každý člen vystoupí a veřejně
projeví svoji vůli.

Mimo okamžité reakce člena spolku Pavla Vondráčka, vystoupila s konkrétním
upozorněním členka spolku paní Vlaďka Hovančíková (sekce soprány), že hlasovat o vyloučení
nelze, protože je to v rozporu se Stanovami spolku; jde jen o návrh sbormistra na vyloučení, který
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podle Stanov předkládá Výboru spolku - viz Stanovy spolku. Další připomínku měl člen spolku
Ivo Zelenka s tím, že není možné hlasovat o vyloučení členů spolku, protože tento bod nebyl
obsažen ve schváleném programu MVH, dále vyzval k toleranci vůči pluralitě názorů členů. Člen
spolku Aleš Bieronski přednesl žádost, aby důvod svého vyloučení byl podrobně a konkrétně
uveden v zápise z MVH. Starostka tuto žádost registrovala kývnutím hlavy.

Dále starostka přednesla návrh "Kdo je pro, aby Roman byl dále sbormistrem Hlaholu". O
svém návrhu nechala následně hned veřejným způsobem hlasovat = převážná většina byla pro její
návrh. Níže podepsaní členové spolku Aleš Bieronski, Pavel Vondráček, Pavel Svatuška a
Drahoslav Čítek hlasovali proti tomuto návrhu.

Dále diskuze probíhaly v dílčích kruzích v silné emotivní atmosféře a další návrhy o nichž
by se mohlo hlasovat, nebyly členům MVH předloženy. Starostka v této atmosféře několikrát
zopakovala větu "Pavle, my tě tady nechceme" a poté ukončila program MVH slovy "Tak to je
všechno". Bylo 21 :20 hod.

Níže podepsaní členové zpěváckého spolku potvrzují, že nebyl čten návrh usnesení
MVH, že se o takovém návrhu nehlasovalo. Dále níže podepsaní členové zpěváckého spolku
potvrzují, že od zahájení MVH až do jejího ukončení organizátor neprováděl zápis z průběhu
jednání a o hlasování.

Po ukončení MVH přistoupili k předsednickému stolku, kde byly položeny knihy Matrik (zvlášt
kniha ŽENY a zvlášt kniha MUŽI) členové spolku Aleš Bieronski, Drahoslav Čítek a Pavel
Svatuška se žádostí o nahlédnutí. Člen spolku Aleš Bieronski, jako člen kontrolní komise nahlížel
do obou Matrik již předem dne 21.9.2009 a opsal si zapsaná jména členů spolku pro rok 2009 .
Nyní, 9.řijna 2009 byl při srovnání obou seznamů na listech matriky Muži vepsáni nově 2 muži a
na listech matriky Ženy bylo nově vepsáno 11 žen. Na důvod této změny a o předložení dokladů o
platbách se člen spolku Aleš Bieronski dotázal přítomné členky Magdy Jermanové. Bylo mu před
oběma svědky sděleno, že do matrik byli členové zapsáni později (datum zápisu u nově
připsaných žen bylo 1.9.2009), protože zápis nedělá při vstupu člena, ale dodatečně později a
doklady o platbě členských příspěvků ( členský poplatek je 500 Kč za rok) nevystavuje a nevede.

Závěr:
1. Program MVH byl rozeslán mailem členům spolku 14 dní před termínem MVH v souladu

se Stanovami spolku = viz mail členky Šárky Blažíčkové. V termínech zkoušek před MVH
byl program vyvěšován v listinné podobě na nástěnce vedle hlavního vchodu do sálu.

2. V průběhu jednání MVH došlo několikrát k porušení Stanov spolku, např.
výzvou/návrhem na okamžité vyloučení členů, ad.

3. Při kontrole oprávněných členů spolku hlasovat došlo k manipulaci s počtem členů tak, že
II žen a 2 muži byli do matriky dopsáni před MVH ajejich data zápisu byla antidatována.

Ing. Aleš Bieronski

V Praze, dne 14. října 2009

Mgr. Pavel Vondráček

Ing. Drahoslav Čítek

Pavel Svatuška
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